
ACME: İlaç sektöründe yerACME: İlaç sektöründe yer

al manızın ve şu anki pozisal manızın ve şu anki pozis--

yonunuza kadar gelişim hiyonunuza kadar gelişim hi--

kayesini bizimle paylaşırkayesini bizimle paylaşır

mı sınız?mı sınız?

Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: 2002 yı-
lında İstanbul Üniversitesi Ec za -
cı lık Fakül te si’nden mezun ol -
duk tan sonra hocalarımın da
yönlendirmesi doğrultusunda
ilaç sektörüne üretim bölümünde
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Özgün DEMİRKAYAÖzgün DEMİRKAYA
Sanovel İlaç Ürün MüdürüSanovel İlaç Ürün Müdürü

üretim sorumlusu olarak baş la -
dım. 2 yılın sonunda, üretilmekte
olan ilaçların başlangıç noktası
olan Ar-Ge Departmanı’nda proje
sorumlusu olarak görev aldım ve
Pa zarlama Departman’ına ilgi
duy mam da bu dönemde ger  -
çekleşti. Pazarlama departmanın
da junior ürün yöneticisi olarak
görevime başladım. Yak la şık 1.5
yıl sonunda Ürün Müdürü oldum.

ACME: Şu anki görev tanımınız neACME: Şu anki görev tanımınız ne--
dir? Sorumluluk alanınızla ilgili bilgidir? Sorumluluk alanınızla ilgili bilgi
verebilir misiniz?verebilir misiniz?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: Şu anda pa zar la -
ma de part manı’nda ürün müdürü olarak
görev yapıyorum. Kardiyovasküler ve di-
yabet alanında 3 önemli ürünle ilgilenmek-
teyim. Ürünlerin, yıllık plan ve stratejilerini
hazırlayıp yürütüyorum.

ACME: Bu görevi yürütüyor olmakACME: Bu görevi yürütüyor olmak
size ne gibi kat kılar sağlıyor? Görevsize ne gibi kat kılar sağlıyor? Görev
sürecinizin gelişimini nasıl değersürecinizin gelişimini nasıl değer--
lendirirsiniz?lendirirsiniz?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: Pa zar lama De -
partmanında çalışmak, çok farklı kişileri ta-
nımamı, iletişim şekillerini öğrenmemi,
me dikal bilgilerimin artmasını, iyi projenin,
organizasyonun ve planın nasıl yapıldığını,
bir ekip olarak çalışmanın yararını çok da-
ha iyi bir şekilde anlamamı sağladı.

ACME: Sektördeki diğer aynı göreviACME: Sektördeki diğer aynı görevi
yürüten çalışanlara nazaran oluşturyürüten çalışanlara nazaran oluştur--
duğunuz kişisel ve takım  farklılıkladuğunuz kişisel ve takım  farklılıkla--
rı nelerdir?rı nelerdir?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: Sano vel İlaç be-
nim için bir okul gibi oldu. Bir ürün yöneti-
cisi olarak yapmanız gereken birçok göre -
vi başından sonuna kadar yürütmek, yü-
rütme işlemi sırasında her departmanla,
ekiple, hekimlerle iletişim halinde olmak
her yönden sürekli gelişmemi sağladı ve
sağlamaya devam ediyor.

ACME: Takım faaliyetiniz ile ödülACME: Takım faaliyetiniz ile ödül--
lendirilmiş çalışmalarınız veya solendirilmiş çalışmalarınız veya so--
nucu ile sizi çok mutlu eden bir pronucu ile sizi çok mutlu eden bir pro--
jenizi bizimle paylaşır mısınız?    jenizi bizimle paylaşır mısınız?    
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: Bu yıl içinde yap-
mış olduğumuz “Me tabolik Risk Yönetimi”
top  lantıları ile hekimleri mize, konularında
uzman hekimler tarafından hem hipertan-
siyon hem de diyabet alanında pratik uy-
gulamada karşılaşabilecekleri vakaların
anlatıldığı bir proje gerçekleştirdik, amacı-
mız eğitime yönelikti ve dinleyici hekimler
tarafından çok beğenildi.

“Bir ürün yöneticisi olarak yapmanız gereken“Bir ürün yöneticisi olarak yapmanız gereken
birçok görevi ba  şından sonuna kadar yürütmek,birçok görevi ba  şından sonuna kadar yürütmek,
yürütme işlemi sırasında her departmanla, ekipyürütme işlemi sırasında her departmanla, ekip--
le, hekimlerle, iletişim halinde olmak, her yönle, hekimlerle, iletişim halinde olmak, her yön--
den sürekli gelişmemi sağladı ve sağ  lamaya deden sürekli gelişmemi sağladı ve sağ  lamaya de--
vam edi  yor,...” diyen Sanovel İlaç Pa zar la mavam edi  yor,...” diyen Sanovel İlaç Pa zar la ma
Depart ma nın da Ürün Mü  dü rü olarak görev yapanDepart ma nın da Ürün Mü  dü rü olarak görev yapan
Özgün Demirkaya ile sektörü konuş  tuk..Özgün Demirkaya ile sektörü konuş  tuk..
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ACME: Kurumunuzun etik anlayışının çaACME: Kurumunuzun etik anlayışının ça--
lışmalarınıza etkisi nasıl oluyor?lışmalarınıza etkisi nasıl oluyor?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: İlaç sek töründe 24. yılını
tamamlamış olan Sanovel İlaç gerçekten çalı-
şanlarıyla ve çalışma şekliyle satış ve pazarlama-
nın ortak olarak ilerlediği etik bir anlayışa sahip.
Ye ni lik le re açık bir görüşe sahip olan firmada ça-
lışıyor olmak iç ve dış müşteri ilişkilerinin ortak
bir alanda toplanmasını, bu doğ  rultuda yeni pro-
jeler, yeni ge lişmeler ışığında ürün strate jilerinin
daha verimli olarak ortaya çıkmasını sağlıyor.

ACME: Uygulamalarda (var sa) zorlandıACME: Uygulamalarda (var sa) zorlandı--
ğınız konular nelerdir?ğınız konular nelerdir?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: Has ta ne girişi yasakları
ekibimiz için, tüm sektör için önemli problemler-
den bir tanesi. Ge ti  rilen kısıtlamalar ziyaret oran -
larını yaklaşık %15 oranında azalttı. Tabii ki sağ-
lık sis teminde birinci öncelik has taların hekime
ulaşımı. Ancak ilaçlarla ve yeni tedavi içerikleri-
nin, bilimsel verilerin hekimlere ulaştırılması da
doğru tedavilerin doğru hastalara uygulanması
açısından çok önemli.

ACME: Türkiye’de ilaç sektörünün geleACME: Türkiye’de ilaç sektörünün gele--
ceğini nasıl görüyorsunuz?ceğini nasıl görüyorsunuz?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: 2010 yılında Türk İlaç
endüstrisi de global krizden etkilenecek görü-
nüyor. Bu durumda sektör farklı alternatifler ve
modeller deneyecek ve sektörde yenilik, yete-
nek yönetimi ve hizmet odaklı yaklaşımları ka-
zanacak.

ACME: Kişisel başarınız için beslendiğiACME: Kişisel başarınız için beslendiği--
niz kaynaklar nelerdir?niz kaynaklar nelerdir?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: Kişisel gelişimim için
hem pazarlama hem de ürün stratejisini belirle-
mek açısından bilimsel verilerle ilgili birçok kitap
okuyorum. Ayrıca konularında uzman hekimleri-
miz, yöneticilerim, pazarlama alanında çalışan
diğer arkadaşlarım ve tabii ki ekip arkadaşlarım
herbiri benim için birer kaynak ve tabii ki yapıl-
mış olan projelerden elde etmiş olduğum tecrü-
beler benim için değerli kaynaklar.

ACME: İş hayatının dışında özel zamanlaACME: İş hayatının dışında özel zamanla--
rınızı nasıl değerlendirirsiniz? İlgi alanlarınızı nasıl değerlendirirsiniz? İlgi alanla--
rınız nelerdir? Varsa son izlediğiniz film,rınız nelerdir? Varsa son izlediğiniz film,
okuduğunuz kitap, seyahatiniz, dinlediğiokuduğunuz kitap, seyahatiniz, dinlediği--

niz albüm vs. bizimleniz albüm vs. bizimle
pay    laşır mısınız?pay    laşır mısınız?
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: İş ha-
yatımın dışında arkadaşlarım-
la birlikte vakit geçiriyorum.
Yüzmeye gidiyorum ve gitar
çalıyorum. Şu sıralar eğer va-
kit bulabilirsem dans kursuna
gitmeye çalışıyorum. Son ola-
rak izlediğim film “Defans”,
okuduğum kitap ise “Aşk” ki-
tabından sonra Ahmet Ümit’in
“Bab-i Esrar” isimli kitabı.

ACME: İlaç sektöründeACME: İlaç sektöründe
ça lışmak isteyenlere neça lışmak isteyenlere ne--
ler önerirsiniz? ler önerirsiniz? 
Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: İlaç
sektöründe daha önce de be-
lirtmiş olduğum gibi 3 farklı
alanda tecrübem oldu. Üre-
tim, Ar-Ge ve pazarlama. Her
biri farklı bir anlayış ve çalış-
ma şekli gerektiriyor. Ben şu
an kendim için en uygun yer-
de olduğumu düşünüyorum.
Çünkü pazarlama aktif olma-
yı, yenilikçi ve yaratıcı olmayı,
stratejik düşünmeyi, ekip ola-
bilmeyi beraberinde getiriyor.
Farmakoloji ve pazarlamanın
bir arada yürütüldüğü bu sek-
törde, sürekli aktif olmayı ve
iyi bir kariyer planını hedefle-
yen tüm arkadaşlarıma ilaç
sektörünü öneririm.

ACME: İlaç sektöründeACME: İlaç sektöründe
rol alanlar ve okuyucularol alanlar ve okuyucula--
rımız için vermek istedirımız için vermek istedi--
ğiniz mesajınız var mı?ğiniz mesajınız var mı?

Özgün DEMİRKAYA:Özgün DEMİRKAYA: İyi bir
analiz, iyi koordinasyon, iyi
planlama ve takip. Kazanacak
olan “yenilik, yetenek yöneti-
mi ve hizmet odaklı yaklaşım”
olacak. 

Üretim, Ar-Ge ve Üretim, Ar-Ge ve 
pazarlama. Her biripazarlama. Her biri
farklı bir anlayış vefarklı bir anlayış ve

çalışma şekli çalışma şekli 
gerektiriyor. Ben şugerektiriyor. Ben şu
an kendim için enan kendim için en

uygun yerde uygun yerde 
olduğumu olduğumu 

düşünüyorum. düşünüyorum. 
Çünkü pazarlamaÇünkü pazarlama

aktif olmayı, aktif olmayı, 
yenilikçi ve yaratıcıyenilikçi ve yaratıcı

olmayı, stratejik olmayı, stratejik 
düşünmeyi, ekipdüşünmeyi, ekip

olabilmeyi olabilmeyi 
beraberinde beraberinde 

getiriyor.getiriyor.
Farmakoloji ve Farmakoloji ve 

pazarlamanın birpazarlamanın bir
arada yürütüldüğüarada yürütüldüğü

bu sektörde, süreklibu sektörde, sürekli
aktif olmayı ve iyiaktif olmayı ve iyi
bir kariyer planınıbir kariyer planını

hedefleyen tüm hedefleyen tüm 
arkadaşlarıma arkadaşlarıma 
ilaç sektörünü ilaç sektörünü 

öneririmöneririm


